

春風亭北望沙頭 Tai Mei Tuk - Luk Keng





由船灣郊野公園大美督管理站起步到春風亭,仰望馬騮崖及仙姑峯,沿八仙嶺自然教育徑前行,眺望船灣淡水湖,經橫山腳下村及上村,到達區內最具特色的上黃肚丘陵、下黃肚丘陵地帶,經上七木橋及下七木橋側登尤德爵士紀念亭,俯瞰南涌全景,眺望沙頭角海,然後經陳屋出鹿頸。山徑易行,沿途有上下坡段。

Walk to Spring Breeze Pavilion from the Plover Cove Country Park Tai Mei Tuk Management Centre under Monkey Cliff and Hsien Ku Fung. Carry on along the Pat Sin Leng Nature Trail and enjoy the views of Plover Cove Reservoir from afar. Pass through Wang Shan Keuk Ha Tsuen and Sheung Tsuen to reach the rolling hillside. Then pass Sheung Tsat Muk Kiu and Ha Tsat Muk Kiu, and walk uphill to Sir Edward Youde Memorial Pavilion, where you can enjoy a panoramic view of Nam Chung and a distant view of Starling Inlet (Sha Tau Kok Hoi). Proceed to Luk Keng via Chan Uk to end the trip. This is an easy route with uphill and downhill sections.



船灣郊野公園大美督管理站 (KK156882)

可到港鐵大埔墟站乘搭綠色專線小巴路線 20C 號或九巴路線 75K 號於大美督總站下車,沿汀角路往新娘潭方向步行約 10 分鐘到船灣郊野公園大美督管理站。

Plover Cove Country Park Tai Mei Tuk Management Centre

 Take green minibus Route No. 20C or Kowloon Motor Bus Route No. 75K at MTR Tai Po Market Station and get off at Tai Mei Tuk Bus Terminus. Walk along Ting Kok Road in the direction of Bride's Pool for about 10 minutes to Plover Cove Country Park Tai Mei Tuk Management Centre.



鹿頸 (KK135934)

- 可乘搭綠色專線小巴路線 56K 號前往港鐵粉嶺站。

Luk Keng

- Take green minibus Route No. 56K to MTR Fanling Station.



在春風亭望向大美督 Looking toward Tai Mei Tuk from Spring Breeze Pavilion



鹿頸望向沙頭角 Looking toward Sha Tau Kok from Luk Keng













